
 

 

R O M Â N I A 
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CONSILIUL         LOCAL 
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P R O C E S      V E R B A L 
 

încheiat astăzi,  29 decembrie 2022 în cadrul şedindei 
ordinare a Consiliului local  al comunei Vutcani 

 

_edinţa are loc în localul sălii de ședințe a Consiliului local al comunei Vutcani,  
astăzi  29 decembrie 2022, ora 13:00  în baza  Dispoziţiei nr. 251 / 22 decembrie 2022 a 

Primarului comunei Vutcani. 

 Secretarul comunei face apelul consilierilor `i se constată că din cei 11 consilieri  

validați de către Instanță,  în urma alegerilor locale din data de 27 septembrie 2020, la 

lucrările `edinţei de astăzi participă 11 consilieri, adică: 
1. Adam  Anghel-Doru 

2. Andrunache Eugen 

3. Bulgaru Vasile 

4. Ciorbagiu Marian 

5. Cristea Viorel 

6. Muscă Violeta 

7. Nastasă Toader 
8. Nechita Constantin 

9. Neștian Gelu 

10. Prodea Alexandru 

11. Radu Vasile 

  _edinţa este deschisă de d-ul consilier Prodea Alexandru, președintele de ședință,  

care arată că aceasta este legal constituit, la lucrările sale participând un număr de 11 

consilieri din totalul celor 11 consilieri validați de către instanța de judecată,  fiind astfel 

îndeplinită cerinţa art. 137 alin. (1)  din O.U.G nr. 57/2019  privind Codul administrativ. 
Se mentionază în continuare faptul că în ceeaa ce prive`te proiectele de hotărâre 

transmise spre analiză în vederea adoptării  sunt respectate `i prevederile art. 137  alin. 
(3)  din acela`i act normativ. 

Pentru început pre`edintele de `edinţă  dă cuvântul secretarului general al comunei 

pentru a susţine `i supune la vot procesul verbal al `edinţei ordinare a consiliului local din 

data de 21 decembrie 2022. 

Se supune la vot procesul verbal al `edinţei respective `i cu unanimitate de voturi, 
acesta  a fost aprobat în forma prezentată. 
 În continuare, d-ul consilier Prodea Alexandru dă cuvântul primarului comunei, 
iniţiatorul proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi pentru a prezenta ordinea de zi 

a `edinţei. 
 D-na primar, Silviana Bahrim prezintă următorul proiect al ordinii de zi: 

   



 

 

1. – Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 

privat al comunei Vutcani a imobilului identificat în Anexa nr. 74 – Inventarul bunurilor 

care apartin domeniului public al comunei Vutcani la poziţia nr. 309,  iniţiat de primarul 
comunei Vutcani, judeţul Vaslui; 

2. – Proiect de hotărâre privind concesionarea spaţiilor cu destinaţia de cabinet 
medical din comuna Vutcani, judeţul Vaslui, iniţiat de primarul comunei Vutcani, judeţul 
Vaslui. 

3. – Proiect de hotărîre privind aprobarea inventarierii materiei impozabile pentru 

anul fiscal 2023, iniţiat de primarul comunei Vutcani, judeţul Vaslui; 
4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru 

utilizatorii casnici `i non-casnici pentru anul 2023, iniţiat de primarul comunei Vutcani, 

judeţul Vaslui; 
În continuare d-l Prodea Alexandru, pre`edintele de `edinţă,  dă cuvântul doamnei 

primar pentru a prezenta Referatul de aprobare `i proiectul de hotărâre nr. 43 din 22 

decembrie 2022 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al 

comunei Vutcani a imobilului identificat în Anexa nr. 74 – Inventarul bunurilor care 

apartin domeniului public al comunei Vutcani la poziţia nr. 309, după care domnului Ilie 
Marian pentru a prezenta Referatul de specialitate, d-lui consilier Ciorbagiu Marian 

pentru a prezenta Avizul comisiei de specialitate nr I, d-lui consilier Adam Anghel-Doru 

pentru a prezenta Avizul  comisiei de specialitate nr. II  și d-nei consilier Muscă Violeta 
pentru  a prezenta Avizul comisiei de specialitate nr. III, comisii ale consiliului local. 

La finalizarea prezentării materialelor, pre`edintele de `edinţă invită pe consilieri 

să se înscrie la cuvânt în cazul în care sunt `i alte propuneri privind îmbunătăţirea 

proiectului de hotărâre prezentat. 
Se înscrie la cuvânt domnul consilier Bulgaru Vasile. 

Pentru că nu mai sunt `i alte înscrieri, pre`edintele de `edintă dă cuvâtul d-lui 

Bulgaru Vasile. 

D-l consilier  Bulgaru Vasile dorește să știe de ce este nevoie  de o nouă hotararea 
dat fiind faptul ca d-na doctor profesează de ceva ani în această cladire. 

Doamna primar raspunde prin a spune ca era nevoie de clarificarea proprietatii 

publice sau private a imobilului întrucat dacă ar rămane în domeniul public atunci nu s-ar 

mai putea concesiona direct doamnei doctor imobilul pentru a-si desfăsura în continuare 

actul medical. 

Dacă cladirea ar ramane în proprietatea publică atunci concesionarea ar trebui să 
urmeze o altă procedură care are la bază prevederile codului administrativ. Ori acest lucru 

este de durată. Pe cănd trecerea în domeniul privat al u.a.t.-ului,  tinand cont de 

prevederile HG nr 884/2004 privind concesionarea unor spatii cu destinatie de cabinete 

medicale, concesiunea se face fără licitație publică. Continua prin a spune că asigurarea 

actului medical în comuna de catre un medic de familie este o prioritate si trebuie 

întreprinse toate demersurile în acest sens.  

Domnul consilier Bulgaru Vasile mulţume`te doamnei primar pentru raspuns. 
Pentru că nici un consilier nu mai dore`te să ia cuvântul, pre`edintele de `edinţă,  

d-ul Prodea Alexandru, supune la vot pe articole `i în toatalitate proiectul de hotărâre 
prezentat. Cu 11 voturi « pentru »  din totalul celor 11 consilieri  prezenţi la `edinţă a fost 



 

 

adoptată   Hotărârea privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat 
al comunei Vutcani a imobilului identificat în Anexa nr. 74 – Inventarul bunurilor care 

apartin domeniului public al comunei Vutcani la poziţia nr. 309, avand numarul de 

înregistarea 44. 

 

În continuare președintele de ședintă propune trecerea la punctul doi de pe ordinea 

de zi și dă cuvântul inițiatorului, pentru a prezenta Referatul de aprobare `i proiectul de 
hotărâre nr. 44 din 22 decembrie 2022 privind concesionarea spaţiilor cu destinaţia de 
cabinet medical din comuna Vutcani, judeţul Vaslui după care d-lui Bojian Cornel pentru 

a prezenta  Raportul de specialitate, d-lui consilier  Adam Anghel-Doru pentru a prezenta 

Avizul comisiei de specialitate nr. II, `i d-nei consilier Muscă Violeta pentru a prezenta 
avizul comisiei de specialitate nr. III,  comisii ale consiliului local. 

La finalizarea prezentării materialelor, pre`edintele de `edinţă invită pe consilieri 
să se înscrie la cuvânt  în cazul în care sunt `i alte propuneri privind îmbunătăţirea 
proiectului de hotărâre prezentat. 

Pentru că nu este nici o intervenție, pre`edintele de `edinţă, domnul Prodea 
Alexandru, supune la vot proiectul de hotărâre pe articole `i în totalitate.  

Cu 11 voturi « pentru »  din totalul celor 11 consilieri  prezenţi la `edinţă a fost 
adoptată Hotărârea privind concesionarea spaţiilor cu destinaţia de cabinet medical din 
comuna Vutcani, judeţul Vaslui avand numarul de înregistarea 45. 

 

După exprimarea votului, pre`edintele de `edinţă dă cuvântul doamnei Silviana 
Bahrim, pentru a prezenta Referatul de aprobare  `i proiectul  de hotărâre nr. 45 din 22 

decembrie 2022 privind aprobarea inventarierii materiei impozabile pentru anul fiscal 

2023, după care doamnei Teletin Mariana Elena pentru a prezenta referatul de specialitate  

d-lui consilier Ciorbagiu Marian pentru a prezenta Avizul comisiei de specialitate nr I, d-

lui consilier Adam Anghel-Doru pentru a prezenta Avizul  comisiei de specialitate nr. II  

și d-nei consilier Muscă Violeta pentru  a prezenta Avizul comisiei de specialitate nr. III, 
comisii ale consiliului local. 

După prezentarea materialelor, pre`edintele de `edinţă roagă pe consilieri să se 
înscrie la cuvânt dacă au `i alte propuneri privind îmbunătăţirea proiectului de hotărâre 
prezentat. 

Deoarece nu sunt nici un fel de intervenţii, pre`edintele de `edinţă, supune la vot 
proiectul de hotărâre pe articole si in totalitate `i cu un număr de 11 voturi  <pentru=  din 
totalul celor 11 consilieri prezenţi la `edinţă, a fost adoptată   Hotărârea privind 

aprobarea inventarierii materiei impozabile pentru anul fiscal 2023 avand nr. de 

înregistrare 46. 
 

Se propune trecerea la ultimul punct de pe ordinea de zi undre d-l Prodea 

Alexandru da cuvantul doamnei primar pentru a prezenta proiectul de hotarare nr. 46 din 

22 decembrie 2022 privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii 

casnici `i non-casnici pentru anul 2023, d-lui consilier Ciorbagiu Marian pentru a 

prezenta Avizul comisiei de specialitate nr I, d-lui consilier Adam Anghel-Doru pentru a 



 

 

prezenta Avizul  comisiei de specialitate nr. II  și d-nei consilier Muscă Violeta pentru  a 
prezenta Avizul comisiei de specialitate nr. III, comisii ale consiliului local. 

 

După prezentarea materialelor, pre`edintele de `edinţă roagă pe consilieri să se 
înscrie la cuvânt dacă au `i alte propuneri privind îmbunătăţirea proiectului de hotărâre 
prezentat. 

Domnul consilier  Nechita Constantin întreabă dacă valoarea taxei nu ar fi putut 
ramane tot la 5 lei. 

Doamna primar raspunde că în situatia actuală nu mai putem pastra valoare de 5 
lei. Prin hotararea  data de ADIV Vaslui  in data de 19 decembrie a.c. s-a stabilit un 

plafon maxim respectiv 10 lei pentru mediul rural. Din informările facute de asociatie, 

UAT-ul stabileste cuantumul taxei la un nivel care sa permită acoperirea costurilor cu 

serviciul de salubrizare.  Această taxă trebuie să fie între 7 si 10 lei. A fost ales minimul 
acestei taxe respectiv 7 lei. Mentionează si faptul că pana nu vom reusi să colectam 

selectiv deseurile  vom fi nevoiți să platim din ce în ce mai mult in fiecare an. Colectarea 

selectivă ar putea face ca valoarea taxei să scadă, ceea ce deocammdată nu reusim. 
Mai adaugă si faptul că, ca membrii ai asociatiei ne-am asumat plata unei cotizatii 

care de anul viitor va fi pentru comuna noastra de 4500 lei. 

Deoarece nu sunt nici un fel de intervenţii, pre`edintele de `edinţă, supune la vot 
proiectul de hotărâre  pe articole și în totalitate `i cu un număr de 11 voturi  <pentru=  din 

totalul celor 11 consilieri prezenţi la `edinţă, a fost adoptată   Hotărârea privind 

aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici pentru 

anul 2023 avand nr. de înregistrare 47. 

 

 Întrucât problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, pre`edintele de 
`edinţă adresează mulţumiri participanţilor `i declară închise lucrările `edinţei ordinare de 
astăzi,  29 decembrie 2022. 

 

         Preşedinte de şedindă,                     Secretar general delegat al comunei, 

                     Alexandru Prodea                                          Cornel Bojian   

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 


